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Dr. Kövér László úrna k

országgyűlési képviselő

az Országgyűlés elnökének
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Érkezett : 2015 SZEPT 2 4.
Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Seszták Miklós Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mennyit költöttek a közútkezelő és vasúttársaságok célzottan parlagfű-mentesítésre? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . június 4-én írásbeli kérdéssel fordultam Fazekas Sándor földm űvelésügyi miniszterhez, mel y
során afelő l érdeklődtem, hogy az Orbán-kormány 2015-ben a parlagfű elleni védekezésre mennyi
forrást biztosított .
Miniszter Úr válaszában többek között arról tájékoztatott, hogy a közútkezel ő és vasúttársaságok a z
előző évekhez hasonlóan 2015-ben is az út- és vasúti pályafenntartási feladataik között végzik a
parlagfií és egyéb allergén gyomnövények elleni védekezést .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mennyit költöttek az említett közútkezel ő és vasúttársaságok kimondottan parlagfű-
mentesítésre ?
Milyen módon, hányszor és mikor került sor célzott parlagfű elleni védekezésre a szóban
forgó területeken?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . szeptember 10 .

Dr. Oláh Laj o
országgyűlési képviselő
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